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Jan Tecl získal v roce 2014 titul Nejlepší starosta 
Vysočiny. Do Senátu kandiduje zejména proto, 
že se denně setkává s příběhy lidí, kterým by po-
mohly kvalitnější zákony. „Ze zkušenosti starosty 
okresního města dobře vím, že chtějí-li občané 
pomoci řešit konkrétní problém, obrátí se na své-
ho starostu. Mnohdy se mi však stalo, že jsem 
nedokázal některé věci dořešit, protože nebyly 
v mé kompetenci,“ vysvětluje Jan Tecl. 
Chce tedy zlepšit veřejné služby a omezit zby-
tečné papírování, které se dnes valí na hlavy ne-
jen každého obyvatele ČR, ale i na představitele 
měst a obcí. 
„Věřím, že mi spojení starostenského pů-
sobení s pozicí senátora pomůže neztrá-
cet kontakt se životem a děním v regionu  
a současně důstojně prosazovat zájmy občanů 
v zákonodárném sboru. Mezi mé další priority patří 

Starosta Havlíčkova Brodu Jan Tecl v říjnových senátních volbách kandiduje na Havlíčkobrodsku 
a Chrudimsku. O hlasy voličů se uchází v barvách své ODS, s podporou hnutí STAN a Starostové 
pro občany.

ŠACH
VYCHÁZÍ PRO CHRUDIMSKO A HAVLÍČKOBRODSKO

Nejlepší starosta Vysočiny 
míří do Senátu

10 kroků k získání Opravdu Dobrého Senátora

prosazování zlepšení stávajícího systému veřej-
ných služeb a redukce přebytečné byrokracie,“ 
dodává  Tecl. Demokracie a svoboda dnes prochází  
v České republice zatěžkávací zkouškou. Množ-
ství příkazů, zákazů a regulací už přesáhlo obvyklou 
mez evropského státu a záplava ještě zdaleka ne-
končí. Ohroženo je také samotné západní směřování 
republiky. Proto je podle starosty Tecla důležité, 
aby v Praze byli svobodymilovní lidé z regi-
onů co nejvíce slyšet. „Pravda, čest  
a chlapské slovo. Když 
něco řeknu, platí to,“ po-
pisuje svůj politický ide-
ál a nakonec i osobní 
program senátní kan-
didát Jan Tecl. 

Senátní obvod 44 – Chrudim 
je tvořen částí okresu Chrudim a jihový-
chodní částí okresu Havlíčkův Brod 

Rozloha obvodu: 1320  km²
Kraj: Pardubický, Vysočina
Okresy: Chrudim, Havlíčkův Brod
Největší město: Havlíčkův Brod
Počet obcí: 140, z toho 12 měst 
a 10 městysů

Víme co o Teclovi říkají za jeho zády!
Jana Fischerová, náměstkyně hejtmana kraje Vysočina
Rovný a přímý politik a hlavně férový člověk, který vždycky splní to, co slíbí. To je Honza Tecl.  Navíc je velmi přemýšlivý - váží nejen slova, 
ale i činy. To znamená, že nepřemýšlí jen nad tím, jak bude daná věc pro všechny prospěšná, ale zvažuje i to, zda toto řešení někomu neu-
blíží. Takový způsob uvažování je v politice velmi vzácný a já mám Honzu za toto moc ráda. Dejte mu prosím svůj hlas do Senátu, bude to  
prospěšné pro celý náš kraj. Zná ho dobře.

Jan Čechlovský, místostarosta města Chrudim
Honzu Tecla znám a sleduji od roku 2010, kdy v Havlíčkově Brodě „přebíral žezlo“ po Janě Fischerové a stal se poprvé starostou města. 
Předcházela ho tehdy pověst erudovaného a rozvážného politika, která se mi při setkáních s ním vždy jen a jen potvrzovala. Přestože jsme 
každý z jiného kraje (do slova a do písmene), vídáme se poměrně často a já mohu sledovat jeho zápal pro práci pro svoje město a věci veřejné 
vůbec. Vážím si ho, vím, že jeho zájem o celý náš region je nepředstíraný, a jsem přesvědčen, že pokud se stane senátorem, bude to pro nás 
všechny výhra. Já mu svůj hlas dám a o totéž bych chtěl požádat vás všechny.

Trocha podzimního čtení od kandidáta do Senátu Jana Tecla

Petr Fiala
předseda ODS

Kdo jiný než úspěšný a dobrý starosta by měl 
být senátorem? Každý přece ví, že zdravý ro-
zum z obcí a měst je dnes to nejlepší, co se 
může celostátní politice stát. Jan Tecl je skvě-
lý starosta, moudrý člověk, zkušený politik a 
navíc je přímo z regionu, ve kterém kandiduje 
(což bohužel není pravidlem u všech kandi-
dátů). Kdybych žil na Chrudimsku či Havlíč-
kobrodsku, bez váhání bych jej volil.

Petr Gazdík
předseda STAN

Jana Tecla si vážím jako úspěšného 
starosty a dlouholetého komunálního 
politika, čímž má blízko ke Starostům 
a nezávislým. Vítám i to, že se pro kan-
didaturu do Senátu rozhodl pro obvod, 
ve kterém žije od narození a dobře ho 
zná. Proto jej rád podpořím a žádám 
naše voliče i příznivce, aby mu v se-
nátních volbách dali svůj hlas. 

Karel Janoušek, předseda hnutí Starostové pro 
občany, starosta obce Police

Jan Tecl je naším kandidátem do Senátu ze tří důvodů. 
Je starostou, a to starostou úspěšným a dobrým. Je 
občanem našeho regionu. Je politikem, jehož rozhled 
a myšlenky přesahují rámec jedné politické strany. To 
znamená, že v jakékoliv debatě považuje protichůdné 
názory za přínosné argumenty, nikoliv za kritiku. Je to 
prostě člověk, který se na práci senátora víc než hodí. 
Máme jistotu, že prospěch obyvatel našeho regionu  
u něj bude vždy na prvním místě.

Jak uvařit demokracii
Na 28. ročníku Podzimního knižního veletrhu v Hav- 
líčkově Brodě bude v pátek 5. října od 12.15 pod 
záštitou starosty Havlíčkova Brodu Jana Tecla křest 
knihy politika a politologa Petra Fialy Jak uvařit demo-
kracii. 
Přijďte si poslechnout povídání o politice, která není 
založená na nesplnitelných slibech a projídání naší 
budoucnosti. Autorská autogramiáda začíná v 13.30.

Markéta Hejkalová 
pořadatelka a ředitelka 28. Podzimního knižního vele-
trhu v Havlíčkově Brodě (5. a 6. října 2018)
Pana starostu Jana Tecla znám mnoho let, spolupracuji  
s ním při Podzimním knižním veletrhu. Pan starosta se 
k veletrhu chová vstřícně a přitom zodpovědně - nesli-
buje nic, co nemůže splnit, ale to, na čem se domluvíme, 

vždycky dodrží. Věřím, že se stejně vstřícně a zodpovědně bude chovat i v Senátu, 
a proto podporuji jak jeho kandidaturu, tak jeho zvolení.

Jestliže jste postupovali v předešlých krocích podle návodu, máte nejlepšího starostu Vysočiny svým senátorem. Neváhejte se na něj kdykoliv obrátit, je na to zvyklý a těší ho to. 

1. Poslední týden v září dostanete do 
svých poštovních schránek hlasovací lístky 
pro volby do Senátu. Pečlivě si je přečtěte. 

9. Dejte lístek do obálky a hoďte do urny.

10. A je to! 

2. Vyberte z té hromádky hlasovací lístek, 
na kterém je uvedeno jméno Jan Tecl. To je 
ten správný lístek. 

3. V pátek 5. nebo v sobotu 6. října (podle 
toho, kdy budete mít čas) zajděte do voleb-
ní místnosti. Nezapomeňte si občanku. 

6. O týden později totiž bude druhé kolo vo-
leb (pokud tedy nebude zvolený senátor už 
v tom prvním, ale to se fakt neděje často).

4. Hlasovací lístek se jménem Jan Tecl (má 
číslo 13) dejte do příslušné obálky a hoďte 
do urny.

5. Pozor, teď to začne být opravdu  
napínavé!

8. Najděte lístek Jana Tecla. Je to jedno-
dušší, budou pro vás mít jen dva lístky.

7. Musíte zase do volební místnosti. Ten-
tokrát nebudete mít hlasovací lístky doma, 
ale dají vám je až na místě.  
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správa na vysoké škole CEVRO Institut. Teo-
retické vědomosti získané studiem mohu nejen 
uplatnit, ale hlavně otestovat v každodenní pra-
xi. CEVRO je skvělá škola pro starosty - svědčí  
o tom i můj titul Nejlepší starosta Vysočiny, který 
jsem získal v roce 2014. 

ŠACHISTA i POLITIK
Každý politik má také svůj soukromý život, rodinu,  
přátele a volný čas. Mně dělá radost syn Honza a ces-
tovatelské zážitky. A také šachy - šachy jsou fér v tom, 
že nepomůže žádné sebelepší vybavení. Jen mozek  
a momentální schopnost jej použít. Nejde nic ošvin-
dlovat ani se na nic vymluvit. Taková by měla být  
i politika. 

Jan Tecl: Jak jsem se 
z pošťáka stal politikem

POŠŤÁK - z Chotěboře na poštu do Jeřišna
Po úspěšném absolvování gymnázia v rodné 
Chotěboři jsem získal své první pracovní zkuše-
nosti na poště v Jeřišně a později na ekonomic-
kém oddělení okresní správy spojů. Poštovní úřad 
v Havlíčkově Brodu mě pak zaměstnával až do 
přelomového roku 1989. 

KAMERAMAN - cesta na radnici Havlíčkova Brodu
Jakmile to politická situace dovolila, ihned jsem 
získal svůj první živnostenský list. Předmětem 
mého podnikatelského začátku se stalo pořizová-
ní videozáznamů. Nejdříve jsem na radnici svat-
by natáčel, abych je později mohl sledovat jaksi  
z druhé strany - z pozice oddávajícího. 
Ale to přišlo mnohem později. Postupně jsem rozšiřoval 

své podnikání a na politiku nijak nepomýšlel. Byl jsem 
obyvatelem Havlíčkova Brodu - někdy spokojený více, 
někdy méně. A právě v období menší spokojenosti 
jsem se pustil do diskuze s pozdější starostkou města  
Janou Fischerovou. Ta mi na závěr položila jedno-
duchou otázku. „Budeš si jen stěžovat, nebo s tím 
půjdeš něco udělat?“

ZASTUPITEL, STUDENT A STAROSTA
Byla to pro mne přelomová slova. Uvědomil jsem 
si, že město nespravují nějací fiktivní politici, ale my 
všichni, kdo v něm bydlíme. Rozhodl jsem se kandi-
dovat do zastupitelstva a v roce 2006 jsem byl sku-
tečně městským zastupitelem zvolen. V roce 2010 
jsem se pak stal starostou, kterým jsem dodnes. 
Zároveň jsem se přihlásil ke studiu oboru veřejná 

Budeš si jen stěžovat, nebo 
s tím půjdeš něco udělat?„

Šachová hra a politická kultura 
Každá šachová partie začíná i končí podáním ruky. Stejně tak i v politice nejsou nepřátelé, ale pouze soupeři - 
když vyhrávám, musím být velkorysý a když prohrávám, pak pokorný.
Benjamin Franklin v roce 1750 řekl, že hra v šachy posiluje cenné schopnosti mysli, ze kterých se pak stanou 
návyky, použitelné při každé příležitosti. 

Šachy podle zakladatele americké kultury demokracie učí:
„Předvídavosti, jež hledí do blízké budoucnosti a zvažuje následky, jaké může přinést nějaká akce…
Pozornosti, jež zkoumá celou šachovnici čili scénu akce: vzájemný poměr několika figur a jejich situaci…
Opatrnosti, nevykonávat tahy zbrkle…“ 

Benjamin Franklin, The Morals of Chess (Morálka šachů, 1750)

TELE
GRAFICKY
Proč by lidé měli volit právě 
vás?
Jsou tři hlavní důvody. První 
důvod: V našem senátním ob-
vodu jsem se narodil, je to můj 
domov. Žiju tady a každý přeci 
chceme pro svůj domov to nej-
lepší.
Druhý důvod: Jsem starosta. 
Už jsem prokázal, že práci po-
litika umím.
Třetí důvod: Nebojím se. Jsem 
zvyklý držet slovo a ani Praha 
mě to neodnaučí.
Co byste v případě zvolení 
udělal jako první?
Poděkoval svým voličům a těm, 
kteří mě podporovali. Poděko-
vání zaslouží i ti, kteří mě nevo-
lili, ale přišli k volbám. Prokázali 
tak, že věří tomu, že Senát má 
své opodstatnění.
Se kterým hnutím nebo poli-
tickou stranou byste rozhod-
ně nespolupracoval? 
Jsem připraven spolupracovat 
se všemi, jejichž volební pro-
gram je založen na demokra-
tických principech. Jsem rád, 
že v zastupitelstvu Havlíčkova 
Brodu se nám podařilo povýšit 
zájmy občana a města nad zá-
jmy volebních stran.  
Co byste konkrétně udělal 
pro zlepšení politické kultu-
ry v České republice, tedy 
nejen v Senátu?
Politická kultura je stejná, jako 
kultura každé jiné lidské činnos-
ti. Je naivní si myslet, že politici 
budou vzorem slušnosti, když 
jim to někdo nařídí. Obecně 
je to tak, že kulturu a úroveň 
může pozvednout jen každý 
jednotlivec sám u sebe. O to se 
snažím. 
Budete se v případě zvole-
ní věnovat senátorské práci 
naplno, nebo se budete chtít 
souběžně věnovat i jiným za-
městnaneckým, podnikatel-
ským, politickým nebo dal-
ším aktivitám?
Chci být senátorem i starostou 
Havlíčkova Brodu. Důkladně 
jsem to probral s některými 
senátory, kteří podobnou zku-
šenost mají. Zjistil jsem, že to 
nejenom jde zvládnout, ale je 
to naopak prospěšné pro prá-
ci v Senátu i pro samo město 
a nakonec celý senátní obvod. 
Ten přímý kontakt se totiž nedá 
ničím nahradit.  
Jak byste chtěl zvýšit důvě-
ryhodnost Senátu?
Zlepšit ji může jen každý jed-
notlivý senátor svou důvěry-
hodností a férovostí. 

HAVLÍČKŮV BROD: 
Tady bydlím a taky 

starostuji.

HLINSKO: 
Mám spojené 

se skvělými výlety 
středoškolských let. 
Dodnes se sem rád 

vracím.
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Na Veselém kopci u Hlinska si připadáte jako v po-
hádce. Letos v srpnu na mne při jeho návštěvě dýchla 
historie. Skvělou průvodkyní mi byla Magda Křiva-
nová, bývalá starostka Hlinska. Jak Havlíčkobrodsko 
tak i Chrudimsko má řadu krásných míst. Ti z vás, 
kteří Veselý kopec navštívili se sem jistě rádi vrací, 
všem ostatním rozhodně doporučuji podzimní výlet!

Tady jsem se narodil, chodil do školy a na gymnázi-
um. Chotěbořský pivovar každoročně pořádá slav-
nosti. Příležitost navštívit rodné město využiji, jak 
jen to jde. Moc rád se potkávám nejen s kamarády 
a spolužáky. Na fotografii jsem s Ondrou Kozubem  
a Standou Šípem.

Chrudim, jedno z nejpříjemnějších měst naší vlas-
ti. Jezdím sem často. S místostarostou Honzou Če-
chlovským jsme přátelé. On je zárukou toho, že i jako 
senátor bych na Chrudim vždy pamatoval.

Přijďte na předvolební happennig 
chrudimské ODS 
Neděle 30. 9. 2018 od 14 hodin 
Klášterní zahrady  Chrudim
Předvolební guláš, hudba, pohoda
Těším se na povídání s Vámi.
www.ods-chrudim.cz

Letošním ročníkem oblíbené přibyslavské 
akce PYROCAR mě provázel starosta Přiby-
slavi Martin Kamarád a příjemné bylo také 
posezení mezi svými - u hasičů z Mírovky. 
Práce dobrovolných hasičů si moc vážím, 
jsou skvělí a navíc se starají i o společenský 
život v obci.

Honzu Suchého, kterého považuji za 
nejlepšího hokejového obránce 20. 
století, potkávám nejen na brodském 
zimáku. Tady jsme se například sešli 
i takříkajíc oficiálně. Společně ještě 
s Jiřím Holíkem jsme křtili výroční 
dres k založení brodského klubu. 

Mgr. Jan Tecl, MBA (*27. 9. 1963 Chotěboř)  13
kandidát do Senátu 
volební obvod č. 44 – Chrudim

V roce 2006 úspěšně kandidoval do zastupitelstva v Havlíčkově Brodě. 
Starostou se stal v roce 2010 a je jím dodnes. Od posledních krajských 
voleb je zastupitelem Kraje Vysočina. Po vstupu do komunální politiky 
se přihlásil ke studiu oboru veřejná správa na Vysoké škole CEVRO In-
stitut. Získané vědomosti využívá při své práci. V roce 2014 byl v anketě 
Svazu měst a obcí vyhlášen nejlepším starostou Kraje Vysočina za roky 
2010–2014.

     @tecljan
www.jantecl.cz
+420 725 893 488 Pojďte k volbám 5. a 6. října 2018!

PŘIBYSLAV

CHOTĚBOŘ

CHRUDIM

Přijďte na tradiční drakiádu 
Neděle 30. 9. od 13 hodin 
Letiště Havlíčkův Brod
    ODS-Havlíčkův Brod


